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Høringssvar vedrørende mulig ny metrolinje M5 på
Margretheholmen.

Kære beslutningstagere

En ny M5 metrolinje er godt for København, men som beboer på
Margretheholmen vil jeg kraftigt fraråde en højbane, som vil støje og
ødelægge udelivet i området. Margretheholmen kan bevares med en
tunnelløsning og vi har brug for dette smukke rekreative område i byen.

På Margretheholmen har vi et fantastisk rekreativt område. Her triller
barnevogne rundt og små børnefødder mærker græsset mellem tæerne for
allerførste gang. Margretheholmens børn samles til leg på engen, hvor der
ligeledes er plads til ro og fordybelse i naturen. Her kan vi høre vinden i
bladene på træerne og de små skvulp fra vandet i havet. Vi ser på frøer,
bænkebidere og guldsmede, der flyver rundt i området. I en hektisk hverdag
er dette område et enestående åndehul med natur og ro i en travl by som
København. Dette må ikke ødelægges af en højbane.

Derfor er det mit håb, at I vil prioritere en tunnelløsning, hvor den nye
metrolinje M5 føres under jorden her på Margretheholmen. Kun på den måde
sikres kommende generationers adgang til et fantastisk rekreativt område og
disse fremragende rammer for et børnefællesskab i København bevares.

Bevar Margretheholmens grønne hjerte.

Med venlig hilsen

Helena Nielsen




